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朝陽科技大學
095學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2009
	Course Number
	2009

	授課教師
	李啟範
	instructor
	LEE,CHI FAN

	中文課名
	文法與修辭
	Course Name
	Grammar and Rhetoric

	開課單位
	校訂必修(四日)
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	這門課程設計是以文法為基礎來培養學生的寫作能力.以清晰的方法寫出正確及順暢的英文段落.
	Objectives
	This course is designed to teach grammar as the foundation for good English writing. It teaches students to express themselves in clear, grammatically correct sentences and well-developed paragraphs.

	教材
	1.'牛津實用文法'第二版，John Eastwood著，牛津大學出版社1999出版

2.原創文學作品
	Teaching Materials
	1 The second edition of Oxford Practice Grammar by John Eastwood, pub. by Oxford University Press in 1999 

2 Some original readings from literature



	成績評量方式
	學期成績包含下列項目:

1.期中考成績

2.期末考成績

3.上課狀態及表現

4.完成指定課後作業
	Grading
	The following will be taken into consideration when grading:

1 The Mid-term Exam.

2 The Final

3 Class participation and tasks done in class

4 Exercises done as homework



	教師網頁
	 

	教學內容
	1.這門課是為協助學生瞭解英文文法及修辭方面的問題，同時研讀進階程度的讀物及作品

2.在課堂上會研習討論一些重要的文法及修辭議題，學生須做完全部指定的練習作業

3.會研讀分析ㄧ些讀物，尤其和文法及修辭相關的讀物及作品
	Syllabus
	1 This course is designed to help students with their problems in English grammar and rhetoric while they are studying advanced readings and writings.

2 In class, some of important grammar and rhetoric issues will be studied and discussed and the students are required to do all the exercises assigned.

3 Some readings will be studied and analyzed, especially the reading and writing skills related to grammar and rhetoric.




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

